
Komise školství a sportu   
Zápis z jednání č. 5/2023 

 

Termín jednání: 2. 10. 2023 od 15.30 h  
Místo jednání: Městský úřad Soběslav, čp. 59/1, zasedací místnost 
Přítomni:  

předseda  Mgr. Jan Podlaha    
členové  Mgr. David Pánek 

  Mgr. Jan Holas    
  Bc. Barbora Nývltová  

Mgr. Lenka Vandasová      
tajemník, člen Ing. Marie Lustová 

Omluvena:   Marcela Procházková, DiS. 
 

PROGRAM JEDNÁNÍ:    Vyhodnocení Dne sportu v Soběslavi 
 

Jednání zahájil a řídil předseda komise Mgr. Jan Podlaha. 
 

Na programu bylo vyhodnocení Dne sportu v Soběslavi, organizovaného Komisí školství a sportu ve 
spolupráci s TJ Spartak Soběslav a dalšími sportovními kluby v Soběslavi, který proběhl 23. 9. 2023 a během 
kterého bylo představeno s možností vyzkoušení přes 20 sportovních klubů a kroužků v Soběslavi. 
 

Účast veřejnosti na jednotlivých ukázkách byla rozdílná, od několika málo jedinců až po velký počet zájemců. 
Vlastní průběh aktivit byl rozmanitý, některé kluby pojaly ukázku formou tréninku, některé nabídly veřejnosti 
možnost zdarma si zasportovat. S nabídkou k účasti na zapojení do akce nebyly osloveny všechny sportovní 
oddíly v Soběslavi, jedná se však především o sporty pro starší generaci a dále různá spíše uzavřená sportovní 
uskupení. 
 

Některé sportovní kroužky, které se na akci představily a umožnily daný sport si vyzkoušet, již letos 
nepřijímají nové zájemce z důvodu jejich naplněnosti. Diskuze, co dále – otázka možnosti zajištění 
navýšených prostor pro rozšíření sportů a časů pro tréninky, o který je velký zájem, otázka trenérů. 
Diskutovaly se časy rezervačních systémů. Dále se řešily tréninkové možnosti a prostory pro klub Všestránek, 
o který je zájem především pro děti ve věku 4-6 let. 
 

Dále se diskutovalo, jak akci Den sportu uspořádat příště - zda každoročně či za delší časové období (např. 
jeden krát za dva roky), a dále vlastní obsah tohoto dne, zda zařazovat do programu i sportovní kluby, které 
pořádají vlastní nábory nebo mají dlouhodobě velký počet zájemců - jak toto sladit, ohled na zájem 
a respektování jednotlivých oddílů, možné oslovení dalších sportovních klubů v Soběslavi. Termín pro příští 
konání akce stanovit v dostatečném předstihu a to tak, aby ve stejný den neprobíhala v Soběslavi již jiná 
významná akce (letos krytí s původním termínem Drakiády), z důvodu umožnění účasti maximálnímu počtu 
zájemců. Termín sdělit co nejdříve IC Soběslav pro zařazení do seznamu připravovaných akcí ke zveřejnění. 
 

Další výstup z proběhlé akce: 
Seznam ukázek jednotlivých sportů během Dne sportu byl podnětem k vytvoření přehledu nabídky možných 
sportů v Soběslavi s kontakty na odpovědné osoby - připravuje redaktorka Hlásky ve spolupráci se 
sportovní  komisí s úmyslem trvalého zveřejnění této nabídky na webu města Soběslav. 
 

Závěr: 
Celkově byla akce Den sportu v Soběslavi vyhodnocena jako zdařilá a přínosná. Lze konstatovat, že tato akce 
veřejnost oslovila, byl o ní zájem a splnila očekávání. Organizační zabezpečení proběhlo bez problémů, 
reklama a publicita byly odpovídající.   
Poděkování všem, kteří se do akce zapojili jak ve fázi přípravy, tak během vlastního průběhu dne a též za 
poskytnutí tréninkových prostor. 
 
 

Jednání skončilo: v 16.30 h  
 
 

Plánovaný termín pro příští setkání komise: leden 2024 
 
 

Zapsala:  dne   9. 10. 2023  Ing. Marie Lustová 
Ověřil:     dne 10. 10. 2023 Mgr. Jan Podlaha 


